
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. 03. 24. napján 1400 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő 

 Horváth Ferencné  képviselő 

  Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  Rózsa János  képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: 

  Dr. Szalontai András jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

   

További meghívottak: 

  

 Papp Tibor    r. hadnagy, mb. őrsparancsnok 

 Keserű Valéria  Intézményvezető 

 Molnár Andrea  könyvtárvezető 

  Peternel Péter   r. alezredes 

 Vörös Éva    gyerekházvezető 

 

Bejelentéssel távol maradt: 

 Kujbus András György képviselő 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontok közül a 7-es és 8-as napirendi pontot vegye le a napirendről mert azt már 

rendkívüli ülés keretében megtárgyalta a képviselő-testület, valamint javasolta, hogy a 3 

napirendi pontot tárgyalja meg elsőként a képviselő-testület, mert az előadóknak más 

kötelezettségeik is vannak, amelyeket el kell látniuk. 

 

 

 

Napirend: 

1. Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása a 

2021-es évre vonatkozóan 

Előadó: Papp Tibor őrsparancsnok 
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2. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

3. A 2021.évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása 

  Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

4. A „Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház 2021. évi tevékenységéről 

szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Vörös Éva gyerekház vezető 

 

5. A Bokor József Városi Könyvtár 2021. évi munkájáról szóló beszámoló 

tárgyalása és a 2022. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Molnár Andrea könyvtárvezető 

 

6. A Kadarkúti Szkander Egyesület 2021. évi munkájáról szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Kesztyűs József a Kadarkúti Szkander Egyesület elnöke 

 

7. Óvodai felvételi körzethatárok meghatározása 

      Előadó: Karsai József polgármester 

 

8. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

50/2022.(III.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 

 

 

 

Karsai József polgármester 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő asszony írásban jelezte, hogy szeretne napirend előtt 

felszólalni. A napirendek után adom meg a lehetőséget.  

 

 

1. Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről szóló beszámoló tárgyalása a 2021-es évre 

vonatkozóan 

Előadó: Papp Tibor őrsparancsnok 

 

A beszámoló írásban kiadva. 
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Karsai József polgármester 

Nagy tisztelettel köszöntöm Peternel Péter r. alezredes Urat a Kaposvári Rendőrkapitányság 

megbízott vezetőjét és Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok urakat. Megkérdezem, 

szóban szeretnék-e kiegészíteni a beszámolót? 

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok elmondta, hogy 2021. szeptember 30.-án 

számoltak be a rendőrség munkájáról, és azóta kimagasló esemény nem történt. Elmondta, 

hogy fő feladatuk a közbiztonság fenntartása, bűncselekmények felderítése, megakadályozása, 

közlekedési helyzet javítása és a migrációs helyzet kezelése. Tájékoztatott arról is, hogy 24 

órán keresztül elérhető a rendőrség a település és a környező települések számára. 

Megnevezte a település körzeti megbízottait. Elmondta, hogy a helyi emberek és a képviselő-

testület a rendőrség teljes mértékű partnere. 

 

Beszélt a bűncselekményekről, melyek száma némi növekedést mutat, elmondta, hogy ebben 

közrejátszott egy csalássorozat is. Az ittas vezetők száma is növekedett. 

Elmondta, hogy a garázdaság a központi részre jellemző, ezek felderítésében a 

kamerarendszer fontos szerepet játszik. A migrációs helyzetről elmondta, hogy egy fővel 

szemben kellett eljárnia a rendőrségnek. Elmondta, hogy kiemelten kezelik a sértetti kérdést, a 

sértetteknek minden segítséget megadnak. 

 

Beszélt a 2022-es évben a rendőrségre váró feladatokról, a nemzeti, nemzetközi helyzetről és 

a vírus jelenlétével kapcsolatos feladatokról. 

 

Elmondta, hogy a kollegák továbbra is a megszokott színvonalon végzik a munkájukat. 

Megköszönte az ehhez nyújtott segítséget a polgármester és a képviselő-testület részéről. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm hadnagy Úr kiegészítését, megkérdezem alezredes Urat kívánja-e a beszámolót 

kiegészíteni? 

 

Peternel Péter r. alezredes, kapitányságvezető elmondta, hogy a Kaposvári 

Rendőrkapitányság 5 rendőrőrséből a Kadarkúti az egyik legjobb. A rendőrség teljesítménye 

kiegyensúlyozott, a bűncselekmények száma nem emelkedett. Elmondta, hogy az ittas 

vezetők száma emelkedett, mert a rendőrőrs dolgozói nagyon sokat dolgoznak azért, hogy az 

ittas vezetőket kiszűrjék. Elmondta, hogy megjelenésének alapvetően az a célja, ha olyan 

kérésük, kérdésük van, amihez adott esetben nem elég a rendőrőrs ereje vagy létszáma arra 

válaszoljon. 

 

Karsai József polgármester megköszönte, hogy a rendőrőrs élére megbízható őrsparancsnok 

került. A polgármester kifejezte nagyrabecsülését a rendőrség állományának. Felajánlotta a 

polgárőrség segítségét a rendőrség számára. 

 

Karsai József polgármester 
Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele a 

beszámolóval kapcsolatban?  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Meg szeretném kérdezni parancsnok urat, hogy a Vótapusztai utat milyen sűrűen ellenőrzik a 

súlykorlátozó tábla miatt?  

Elmondta, hogy az egyik vállalkozó gyakran használja azt az utat a súlykorlátozás ellenére. 
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Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok 

Polgármester Úr jelezte irányomba ezt a problémát. Ezt az utat napi szinten ellenőrizzük, 

egyéb különböző ok miatt is. 

Elmondta, hogy nem csak a súlykorlátozás miatt volt feljelentés, hanem a sárfelhordás miatt 

is. Az illetékes vállalkozó szóbeli figyelmeztetést kapott, amennyiben a probléma nem 

oldódik meg szankcionálni fognak. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő beszélt egy olyan esetről, amikor az alkoholszonda hibás 

volt. Megkérdezte, hogy ezt hogy lehet orvosolni, illetve a rendőrségnek szüksége van-e több 

eszközre. 

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok elmondta, hogy a megfelelő eszközök 

rendelkezésre állnak. Az eszközhiba orvosolva lett, ki lett cserélve az alkoholszonda, és új 

mérés lett eszközölve. Úgy gondolja, hogy megfelelő intézkedés született. 

 

Erdős Sándor János képviselő megköszönte az Árpád utcában kihelyezett táblával 

kapcsolatos intézkedést. 

 

Papp Tibor r. hadnagy, mb. őrsparancsnok elmondta, a jelzőtábla elhelyezésével 

kapcsolatos intézkedést. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el Kadarkút Város közbiztonsági helyzetéről  

szóló beszámolót a 2021. évre vonatkozóan az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a 

javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

51/2022.(III.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Kadarkút Város 2021. évi közbiztonsági helyzetéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

2. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  
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Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az abban foglaltak szerint, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

52/2022.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2022. január 11., január 27., február 10., február 24., 

március 10. napján tartott, nyilvános ülésein hozott 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. A 2021. évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Druskóczy Irén a Szalai és Társa Bt. képviselője 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Druskóczy  Irén asszony jelezte felém, hogy nem tud a képviselő-testületi ülésen részt venni, 

mert lebetegedett. Az írásos beszámolóra támaszkodnánk. 

 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Horváth Ferencné a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a temetkezési 

szolgáltatásról szóló beszámolót. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a Körmendi utcai temetőben új urnafal készül, 

melynek az alapozása megtörtént, és fásítás is lett tervezve. A ravatalozónál új térkő burkolat 

készült. Elmondta, hogy a Mikei utcai temetőnél is szükséges az urnafal bővítése. 

 

Karsai József polgármester 
Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele a 

beszámolóval kapcsolatban?  

 

Kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót 

az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

53/2022.(III.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2021. évi temetkezési szolgáltatásról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. A „Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

tárgyalása 

Előadó: Vörös Éva gyerekház vezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A beszámolót egy mondattal egészíteném ki. A településen nagyon sokan nem tudják azt, 

hogy a gyerekház miből gazdálkodik. Elmondanám, hogy a Belügyminisztérium Társadalmi 

Esélyteremtési Főigazgatósága három évre megelőlegezte a támogatást, ez 8. 577.115 Ft. Ez 

kiegészíti az önkormányzat mint fenntartó. Nagyon sokat segít az önkormányzat abban, hogy 

működhessen a gyógytorna, legyen fűtés, áram stb. Ezt szeretném megköszönni.  

 

Karsai József polgármester 
Szeretném megkérdezni a képviselő-testület tagjait van-e valakinek kérdése, észrevétele a 

beszámolóval kapcsolatban?  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő javasolta a képviselő- testületnek, a havi 15.000 Ft emelését 

25.000 forintra, mert véleménye szerint ez az összeg nem elég arra, hogy biztosítsák ebből 

havonta a gyerekek tízóraiját. A képviselő elmondta, hogy az intézményvezető cégeknél 

„kuncsorog”, hogy kapjon felajánlást. Véleménye szerint ez Kadarkúthoz méltatlan. 

 

Erdős Sándor János képviselő beszélt arról, hogy egy takarítónő szükséges lenne a 

gyerekházba. Felvilágosítást kért a gyerekházat látogató gyerekek számáról, mert a havi 

bontásban szereplő táblázaton nem tudott eligazodni. Megkérdezte, hogy a gyógyszerek 

kiváltása mit takar. Elmondta, hogy a beszámolóban szerepel, hogy 0-3 éves korig járnak be a 

gyerekek a gyerekházba. Megkérdezte, hogy a korosztályok között milyen az eloszlás. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető ismertette a táblázat adatait. Elmondta, hogy a gyerekház 

indikátor adatai nagyon jók, az elvárást meghaladják. A gyerekházvezető elmondta, hogy a 

gyógyszereket ő személyesen Kaposváron kiváltja és eljuttatja a családok részére. A 

korosztályi elosztásról, akit érdekel tájékoztatni tudja, mert van erre táblázat. 

 

Erdős Sándor János képviselő elmondta, hogy olvasta a beszámolóból, hogy a gyerekorvos 

havi egy alkalommal jön. Megkérdezte, hogy nem lehetne- e megoldani, hogy hetente 1 

alkalommal jöjjön. 
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Elmondta, hogy a kadarkúti-képviselő testület kb. 3 millió forintot hozzátesz a gyerekház 

működtetéséhez. Amikor a gyerekház működés meg lett szavazva, arról volt szó, hogy nem 

kell hozzá tenni. Elmondta, hogy soknak tartja ezt az összeg. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy ha ezt a lehetőséget elengedjük, akkor 

elvesszük a családok lehetőségét akár a gyógytornától vagy bármi egyébtől. Véleménye 

szerint a testületnek inkább azon kellene elgondolkodnia, hogy van olyan intézmény ahol nem 

3 millió forintot tesznek hozzá a működéshez, hanem közel 20 milliót, és a látogatottság 

kevés. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban.  

 

Horváth Ferencné a Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Csupaszív” Biztos 

Kezdet Gyerekház 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót. A takarítás a polgármester Úr 

tájékoztatása szerint megoldódik. A térítést 15.000 forintba javasolja továbbra is 

megállapítani a bizottság. 

 

Rózsa János képviselő beszélt a zenei oktatás lehetőségének megvalósításáról. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető elmondta, hogy ez a probléma megoldódott. Április 28. napján 

elkezdődik a zeneoktatás egy zeneterapeuta segítségével. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel a beszámolóval kapcsolatban nem volt. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a korai fejlesztésre szükség van és figyelemmel 

kíséri a gyerekházból kikerülő gyerekeket. 

Elmondta, hogy a 3 millió forint támogatáson felül nyújt a testület olyan szolgáltatásokat, 

amelyek nem a gyerekháznak a profiljába tartoznak. Örülne annak, ha több hátrányos 

helyzetű család és gyermek látogatná a gyerekházat, mert ezeknek a gyermekeknek hozták 

létre. Elmondta, hogy a havi támogatásra azért került 15.000 Ft tervezve, mert az elmúlt 

évben ez a támogatás elégnek bizonyult. Ha szükség lesz zöldség, gyümölcs támogatásra az 

önkormányzat saját programjából biztosítja. Elmondta azt is, hogy a gyerekház működéséhez 

az is hozzá tartozik, hogy a gyerekháznál ezeket a zöldségeket, gyümölcsöket megtermelik. 

Ez is a program része. Ha úgy látja, hogy ez az összeg nem elég, áprilisban a költségvetés 

módosításakor Ő is támogatja az emelést. 

 

A gyerekorvos tekintetében elmondta, hogy örüljünk annak, hogy havi egy alkalommal van 

gyerekorvos, mert van olyan település ahol nincs ilyen. Elmondta azt is, hogy a körzeti 

orvosokat is nagyon meg kell becsülni, mert sok az üres háziorvosi körzet. Elmondta, hogy 

más településeken a gyógytornáért fizetni kell, Kadarkúton nem. Ez az önkormányzatnak 

önként vállalt feladata. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Először a képviselő-asszony 25.000 forintos támogatási javaslatát tenném fel szavazásra. 
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Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Mivel a költségvetést áprilisban tudjuk módosítani, döntsünk róla akkor. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a„Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház 2021. 

évi tevékenységéről szóló beszámoló az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki a javaslattal 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

54/2022.(III.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

„Csupaszív” Biztos Kezdet Gyerekház 2021. évi 

tevékenységéről szóló beszámoló az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja.    

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

5. A Bokor József Városi Könyvtár 2021. évi munkájáról szóló beszámoló tárgyalása és a 

2022. évi munkatervének elfogadása 

Előadó: Molnár Andrea könyvtárvezető 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A könyvtárvezető a beszámolót szóban nem kívánta kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke 

A bizottság tárgyalta a beszámolót és a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a beszámolót és sok olvasó embert kívánok. 

Aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja a Bokor József Városi Könyvtár 2021. évi 

munkájáról szóló beszámolóját és a 2022. évi munkatervét, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

55/2022.(III.24.) számú határozata 
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1. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bokor József Városi Könyvtár 2021. évi munkájáról szóló 

beszámolóját az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal jóváhagyja. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bokor József Városi Könyvtár 2022. évi munkatervét az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

 

6. A Kadarkúti Szkander Egyesület 2021. évi munkájáról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Kesztyűs József a Kadarkúti Szkander Egyesület elnöke 

 

A beszámoló írásban került megküldésre a képviselő-testület tagjainak számára. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy Kesztyűs József a Kadarkúti Szkander 

Egyesület elnöke jelezte, hogy nem tud a képviselő-testületi ülésen részt venni. 

Úgy gondolja, hogy évek óta jó munkát végeznek egy olyan sportágban, ami kuriózumnak 

számít. 

 

Pintér Gergő alpolgármester megköszönte az egyesület munkáját, méltatta az elért 

eredményeket és kitartást kívánt az elkövetkezendő munkához is. 

 

Rózsa János képviselő elmondta, hogy a helyi újságban is igyekszenek majd az egyesületet 

jobban bemutatni. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a Szkander Egyesület munkáját.  

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén,  aki elfogadja a Kadarkúti Szkander Egyesület 2021. évi 

munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

56/2022.(III.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Szkander Egyesület 2021. évi munkájáról szóló 

beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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7. Óvodai felvételi körzethatárok meghatározása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a körzethatárok szerinti települések Kadarkút, 

Hencse, Kisasszond. 

 

Rózsa János képviselő elmondta, hogy tagja az óvodafenntartó társulásnak és sajnálja, hogy 

az utóbbi időben a Kisasszondi képviselet nincs jelen az ülésen. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy elsődlegesen ezt a döntést az óvodafenntartó 

társulás fogja meghozni, de a kadarkúti és a kisasszondi ülésen is szerepel. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja 

a kijelölt óvodai felvételi körzethatárokat, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

57/2022.(III.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde felvételi 

körzethatárait a KIR-ben rögzítettek szerint –Kadarkút, 

Hencse és Kisasszond településekkel- változtatás nélkül 

fenntartja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2022. március 31. 

 

 

 

8. Egyebek 

Karsai József polgármester 

Képviselő asszonynak most adom meg a szót. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Köszönöm nem szeretnék élni vele, más módon fogom Önhöz feltenni a kérdéseket, de ha 

megengedi jegyző Úrhoz és az alpolgármester Úrhoz lenne egy –egy kérdésem. 

 

Jegyző Úrtól azt szeretném kérdezni, hogy jól láttam-e, hogy nem láttam a március 15-i 

ünnepségen. Ha Kadarkút jegyzője akart lenni, szerintem illene itt lenni. Az elmúlt időszak 

rendkívüli ülései törvényesen voltak-e összehívva? Erre kérem, hogy igennel, vagy nemmel 

válaszoljon! Illetve a kettővel ezelőtti ülésemen feltett kérdésemet nem értette. A SZMSZ-t én 

is ki tudom másolni, egy jegyzőtől ennél többet várok. Segítek, hogy miről szólt a kérdés. 



11 

 

 

Szóval pénteken meddig dolgoznak a hivatalban? Ebben is segítek. 12 óráig, ellentétesen az 

Ön által közöltekkel, ami 14 óra. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő kiszámolta, hogy a hivatalban 17 ember hány órát nem 

dolgozik hetente, kifejtette, hogy egy embert csak azért fizetnek, mert nem dolgozik. 

 

Elmondta, hogy a költségvetés tárgyalásakor hosszasan lett ecsetelve, hogy a sportkörnek 

miért van szüksége támogatásra. Alpolgármester Úrtól megkérdezte, hogy a sportkör a buszát 

miből vásárolta, és arra a célra vásárolta-e a sportkör, hogy az elnök Úr azzal járjon munkába. 

 

Pintér Gergő alpolgármester elmondta, hogy Szászfalvi László országgyűlési képviselő 

Úrnak köszönhetően egy civil szervezeteknek szóló pályázaton a Magyar Falu Programon 

belül használt gépjármű vásárlásra a sportkör nyerte a pályázatot. Javasolta a képviselő 

asszonynak, hogy a használattal kapcsolatos kérdéseket az elnök Úrnak tegye fel. 

 

Dr. Szalontai András jegyző kérte, hogy a képviselő asszony egyesével tegye fel a kérdéseit, 

amit ő meg is tett. A jegyző elmondta, hogy egészségügyi okok miatt nem tudott részt venni a 

március 15-i ünnepségen. Elmondta, hogy az elmúlt időszak testületi ülései törvényesen lettek 

összehívva. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte, hogy az elmúlt testületi ülésnél a képviselők ¼ 

indítványára, vagy kormánymegbízotti összehívás volt. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy egyik sem. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte, hogy a jegyző miért tájékoztatta ellentétesen 

Őt a hivatal nyitva tartásáról. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a kérdés úgy hangzott „Meddig tart nyitva a 

hivatal”, erre írásban válaszolt. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte, hogy a jegyző a képviselői kérdésre miért a 15. 

napon válaszol, ellentétben az SZMSZ-ben leírt 8-10 napos határidővel szemben. 

A polgármester Úrnak is feltette azt a kérdést, hogy pénteken meddig tart a munkaidő a 

hivatalban. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a veszélyhelyzet alatt a hivatalok jórészt zárva 

voltak, a Kadarkúti Hivatal végig nyitva volt. A veszélyhelyzet ideje alatt 12 óráig van 

ügyfélfogadás a hivatalban pénteken. Kollégái a fennmaradó időben online végzik a 

tevékenységüket. A polgármester elmondta, hogy nem érti, hogy egy hivatali apparátust miért 

kell támadni, lejáratni nyilvános felületeken. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy ha valakinek Csontos Szabolcs polgármester 

Úrral bármilyen problémája van, azt vele beszélje meg. Meg kell értenie mindenkinek, hogy a 

következő választásokig a két település nem tud megválni egymástól. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy nem szabad egy közéletet elvinni arra a szintre, 

amire a polgármester Úr vitte. Elmondta azt is, ha az ünnepségre meghívták Ander Balázs 

képviselő Urat, illett volna neki is szólni erről, hogy tisztelettel tudja köszönteni. A politikai 



12 

 

 

és közéleti korrektséghez ez hozzá tartozik. Elmondta, hogy egy polgármester a közösséget 

képviseli, párt hovatartozástól függetlenül. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy Ő nem párttag és nem Ő hívta meg a 

képviselő Urat.  Elmondta, hogy megérti azt is, hogy pénteken online munka folyik, csak nem 

érti azt, hogy a jegyző Úrral miért találkozik a Kaposvári úton ¾ 12 órakor. 

 

Dr. Szalontai András jegyző megkérdezte a képviselőt, hogy fenntartja-e ezt az állítását. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy nem tartja fenn az állítását, majd mégis úgy 

nyilatkozott, hogy fenntartja. Elmondta, hogy tudja, hogy a jegyzőnek kötetlen a munkaideje. 

Elmondta, hogy a jegyző azt próbálja elérni, hogy Ő fogyatékosnak legyen beállítva és  ebből 

a székből kiszálljon, ami nem fog sikerülni. 

Megkérdezte, hogy áll a Körmendi utcai ingatlan visszavásárlási pere. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a Nagybajomi Ruhagyár képviselői elálltak a 

pertől, visszaadják az ingatlant. A nyilatkozatot letétbe helyezték a bíróságon. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő nem fogadta el, hogy a jegyző folytassa a válaszadást a 

kérdésben. Kérte, hogy találjon a polgármester megoldást a feszültség felszámolására. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy miért van szükség a rendkívüli ülések 

összehívására. Elmondta, hogy ez nem arról szól, hogy valakit kihagyjon a döntésből, hanem 

arról hogy némely kérdésben gyorsan kell dönteni. 

 

A polgármester elmondta, hogy megszülettek a döntések a TOP-os pályázatok kapcsán. A 

művelődési ház energetikai korszerűsítésére 199.936.455 Ft összegű támogatást, az élhető 

települések programra 601.682.293 Ft támogatást kapott az önkormányzat. 

Úgy gondolja, hogy Ő és Szászfalvi László országgyűlési képviselő ezért a településért 

mindent megtett. 

 

- Rózsa János képviselő kérelme 

Tisztelettel kérem a képviselő-testületet, hogy támogassa egy emléktábla felállítását. 

 

A szöveg: 

 „Emléktábla, állítatta a 2021. június 25.-én Kadarkút Városát ért, évszázados jeges vihar 

emlékére. Az emberi összefogás enyhítette a viharkárosult családok otthonának újjáépítését. 

Álljon emlékül a kárt szenvedőkért, s azoknak, akik önzetlen segítségével legyőzték a 

természet okozta fájdalmat. Állítatta a képviselő-testület”. 

 

Elmondta, hogy hiányolta az intézmények március 15-i méltóbb feldíszítését. 

 

Elmondta az iskolánál a fűtés csőrendszerével valamit kellene kezdeni, mert csúnya.  

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy utána néz a tábla költségeinek, és ennek 

tudatában dönt, de a tábla állítást elviekben megszavazhatja a testület. 

 

A fűtéssel kapcsolatos kérést továbbítja az intézményfenntartó felé. 
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A képviselő-testület 3 igen és 3 nem szavazattal nem tudott dönteni az emléktábla állítás 

kérdésében, a döntést a következő képviselő-testületi ülésre elnapolta. 

 

 

- Tulajdonosi hozzájárulás a Kadarkút 382/2 hrsz-ú ingatlanon található épület 

tetőfelújításához 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Dunántúli Regionális Vízmű Zrt, mint a Kadarkút 382/2 hrsz-ú, természetben Kadarkút 

Petőfi S. u. 6/b szám alatti ingatlan üzemeltetője tájékoztatja Kadarkút Város Önkormányzat 

Képviselő-testületét, hogy az ingatlanon lévő I. vízmű gépház tető héjazatában a jégverés 

következtében kár keletkezett.  

 

Az üzemeltető Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének, mint tulajdonosnak a 

hozzájárulását kéri ahhoz, hogy a sérült síkpala héjazat lebontását, valamint a RAL 8004 

téglavörös cserepes lemez beépítését megvalósíthassa.  

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki az előterjesztés szerinti határozati javaslatot 

elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

58/2022.(III.24.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

hozzájárul a Kadarkút 382/2 hrsz. alatti épület sérült tető 

héjazatának előterjesztés szerinti lebontásához és az új 

cserepes lemez beépítéséhez, az alábbi kikötéssel: 

A Dunántúli Regionális Vízmű Zrt gondoskodjon a 

veszélyes hulladéknak minősülő síkpala jogszabály szerinti 

elszállíttatásáról.   

 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy 

tájékoztassa a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt-t a 

tulajdonosi hozzájárulás megadásáról. 

 

 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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- A Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde intézményben zenei nevelés, 

foglalkozás megvalósítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

  

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Pintérné Szalai Szabina Anett a Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde 
intézményben heti 1 alkalommal zenei nevelés, foglalkozás megvalósítását kezdeményezte. 
Írásban benyújtott megkeresése, kezdeményezése az előterjesztés mellékletét képezi. 
 

Pintér Gergő alpolgármester elmondta, hogy a zenei oktatás április 1. napjától indulna. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a testület hozhat elvi döntést a kérdésben, de a 

költségvetés módosításakor, átcsoportosítással tudja a finanszírozást biztosítani. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület elviekben  támogassa a Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és 

Mini Bölcsőde intézményben heti 1 alkalommal – 70.000,-Ft/hó összegért – tartandó zenei 

foglalkozás megvalósítását és a 70.000,-Ft/hó összeget a 2022. évi költségvetésének terhére 

biztosítsa. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

59/2022.(III.24.) számú határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde 

intézményben heti 1 alkalommal – 70.000,-Ft/hó összegért – 

tartandó zenei foglalkozás megvalósítását elviekben 

támogatja. 

A képviselő-testület a zenei foglalkozás költségét az 

intézménybe járó gyermekek száma szerinti arányban az 

önkormányzat 2022. évi költségvetésének terhére biztosítja. 

Felelős: Karsai József polgármester   

Határidő: folyamatos 

 

 

- Tájékoztatók 

 

Dr. Szalontai András jegyző tájékoztatta a képviselő-testületet a Nemzeti Közszolgálati 

Egyetem képviselők képzésével kapcsolatban arról, hogy a portál 2022.03.28-2022.04.28. 

között nem lesz elérhető. 
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Karsai József polgármester tájékoztatta a testületet és a lakosságot arról, hogy országos 

tűzgyújtási tilalom lépett életbe. Elmondta, hogy az önkormányzat rendelete jelen pillanatban 

nincs hatályban, mivel ezt magasabb szintű rendelet felülírja. 

 

Elmondta, hogy a jégkár által összegyűjtött pala elszállításra került. A becsült értékhez képest 

120 tonnával több lett elszállítva, de ez az elszállítás árát nem befolyásolta. 

 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, nyilvános ülését 1540  órakor 

bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


